
Tekniska och ekonomiska delegationen. Extramöte 230508
Tid: 09:30-10:00 

Plats:Teams  

Närvarande:  

Andreas Hultman 

Ann-Charlotte Lind  

Anna Lanne Davidson  

Christer Bergman 

Daniel Aronsson  

David Sparredal  

Elin Rosenberg Elebring  

Jesper Normén 

Jesper Pernheden 

Jessica Sténhoff  

Karin Sundh  

Markus Johanen  

Per Söderquist  

Pia Jakobsson 

Sofie Tauson 

Tony Strandh  

Mats Boogh   

Karin van der Salm 

Mikael Sandström 

Hanna Strand  

Jan Karlsson  

Kristina Augustsson  

Nästa möte: 20230515 Klockan 10:30 via Teams.  

Kontaktperson: Kristina Augustsson 031-64 74 80  
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1. Extramötets öppnande  
Karin van der Salm hälsar välkommen och öppnar sammanträdet  

2. Val av justeringspersoner 
Anna Lanne Davidson och Daniel Aronsson utses till justeringspersoner.  

3. Intentionspapper angående Bollebygd  
Karin van der Salm redogör för bakgrunden till intentionspappret. Bollebygds kommun har 

påbörjat en utredning om de ska avleda sitt avloppsvatten till Gryaab. Intentionspappret ska 

säkerställa den regionala vattenförsörjningen under utredningen. Intentionspappret ska behandlas 

av ägarrådet den 1 juni 2023. För närvarande står Gryaab och Bollebygd som parter men frågan 

ska utredas av en jurist innan intentionspappret går till ägarrådet.  

Bollebygd har sammanställt ett dokument med synpunkter på intentionspappret som skickats till 

alla i TED. Bollebygd redogör översiktligt för vissa av synpunkterna. Bollebygd är i 

utredningsfasen och är mån om att komma till ett beslut så fort som möjligt. Kommunen har ett 

tidsbegränsat miljötillstånd som gäller till 2025. Det är viktigt att säkerställa vattenkvaliteten 

nedströms. Miljötillståndet kommer prövas enligt miljöbalken och kommunen får inte överskrida 

miljökvalitetsnormerna. Det görs en recipientutredning som bedöms vara klar i mitten av juni 

2023.  

Göteborg har inga synpunkter på intentionspappret. Det innehåller alla de perspektiv som 

behöver beaktas. Det är viktigt att Bollebygd kan genomföra sin utredning utan att bli ifrågasatt 

samtidigt som ägarperspektivet och gemensamma stora projekt som Nya Rya säkerställs. 

Göteborg anser att den regionala vattenförsörjningen och de avtal som vissa delägarkommuner 

har med Kungsbacka, som har Lygnen som huvudsaklig råvattentäkt, tryggas genom 

intentionspappret. Bollebygd och Kungsbacka kan ta kontakt med varandra men det kan ligga 

utanför intentionspappret.  

Härryda, Mölndal, Partille, Lerum, Ale och Kungälv har tagit del av intentionspappret men har 

inga synpunkter.    

Mats Boogh har inga synpunkter på innehållet men pekar på vikten av att alla är överens om 

vilken status dokumentet ska ha. Frågan kommer att utredas juridiskt före mötet med ägarrådet. 

Karin och Gryaabs presidium kommer delta på mötet.  
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Karin sammanfattar det fortsatta arbetet med intentionspappret. Det är viktigt att Bollebygd 

landar i vem som ska vara avtalspart från deras sida. Gryaab kommer skicka intentionspappret till 

advokatbyrån som ska revidera avtalet utifrån Bollebygds synpunkter och, när frågan har utretts, 

partförhållandena. Karin ska se över Bollebygds synpunkt kring kostnader. Intentionspappret 

kommer att behandlas på nytt på extramöte den 15 maj.  

Underskrift sekreterare: 

Underskrift justerare: 

NN: 

NN: 
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